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Abstract (en)
A package, as a closable container which can be made by machine, in particular from cardboard, for example for books, in which four container
surfaces (11 to 14) and a projection/flap (15) are formed by a rectangular material blank (10) provided with appropriate fold lines, while the two
remaining container surfaces comprise prefabricated padding tubes (16, 17) which are connected at their undersides to the container bottom (11)
prior to the container being filled and to the closable lid (13) at their upper sides after the container has been filled, in each case by an application of
glue, the free end of which lid can be overlapped by the projection (15), which can be folded over from the other side, and is tightly sealed with said
projection by means of a glued connection. <IMAGE>

Abstract (de)
Verpackung, als insbesondere aus Pappe maschinell herstellbarer schließbarer Behälter z.B. für Bücher, bei dem vier Behälterflächen (11 bis 14)
und ein Überstand/Lasche (15) durch einen rechteckigen, mit entsprechenden Faltlinien versehenen Materialzuschnitt (10) gebildet sind, während
die beiden restlichen Behälterflächen aus vorgefertigten Polsterröhren (16,17) bestehen, die vor Befüllung des Behälters an ihren Unterseiten mit
dem Behälterboden (11) und nach Befüllung des Behälters an ihren Oberseiten jeweils durch Leimauftrag mit dem verschließbaren Deckel (13)
verbunden werden, dessen freies Ende durch den von der anderen Seite her umfaltbaren Überstand (15) überfaßbar und durch Leimverbindung mit
diesem fest verschlossen ist. <IMAGE>
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